



CBUAE issues a commemorative silver coin Commemorating journey of the first Emirati Astronaut

Abu Dhabi – UAE (February 1st, 2020): Central Bank of the UAE (CBUAE) has announced that it will be issuing a commemorative silver coin with effect from Sunday 2/02/2020, on commemoration of the journey of the first Emirati Astronaut.

The commemorative coin shall be available for sale at CBUAE's main office and branches. The silver coin weighing 40 grams shall be sold at the price of AED (300).

Through this initiative, CBUAE seeks to praise the vision and guidance of the UAE's leadership, which would enhance the country's position globally.

H.E. Mubarak Rashed Al Mansoori, Governor of Central Bank of the UAE, stated: "Today, we are delighted to express our pride in the efforts of the first Emirati and Arab astronaut, and we at the Central Bank of the UAE are keen to contribute to preserving and perpetuating this historic achievement by issuing a commemorative silver coin."

"Hazza Al Mansoori has proven that UAE believes in making the impossible possible where as a nation we are forward thinking, and ready to achieve UAE's leadership vision across all sectors," H.E Governor added.

المصرف المركزي يصدر مسكوكة تذكارية رحلة أول رائد فضاء إماراتي لتخليد

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة (01 فبراير 2020): في إطار حرص مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي على تخليد رحلة هزاع المنصوري، أول رائد فضاء إماراتي، أعلن المصرف عن إصدار مسكوكة تذكارية من الفضة، وذلك اعتباراً من الأحد الموافق 2020/02/2.

علماً بأن المسكوكة التذكارية سوف تطرح للبيع في المقر الرئيسي للمصرف المركزي وفروعه، حيث ستباع المسكوكة التذكارية من الفضة، زنة 40 جراماً، بسعر (300) درهم.

يسعى المصرف المركزي من خلال هذه المبادرة إلى الإشادة برؤية وتوجيهات القيادة الرشيدة لدولة الإمارات العربية المتحدة، التي من شأنها أن تعزز مكانتها عالمياً.

وبهذه المناسبة، صرح معالي مبارك راشد المنصوري، محافظ المصرف المركزي قائلاً: "يسعدنا اليوم أن نعبر عن فخرنا بجهود أول رائد فضاء إماراتي وعربي، ونحن في المصرف المركزي نحرص على أن نساهم في صون وتخليد هذا الإنجاز التاريخي من خلال إصدار مسكوكة تذكارية من الفضة."

وأضاف معالي المحافظ: "أثبت هزاع المنصوري أن الإمارات لا تعرف المستحيل، وأبناء هذا الوطن قادرون على تحقيق طموح القيادة الرشيدة التي تبذل الكثير من أجل رفعة وطننا، كما نتطلع إلى إحراز المزيد من الإنجازات في كافة المجالات."